

TCCSA YORK CENTRE PROGRAMS FOR NEWCOMERS DECEMBER 2023

PROGRAM	PROGRAM DESCRIPTION	TARGET AUDIENCE	LOCATION	REGISTRATION & INQUIRY
TCCSA Holiday Toy Drive Monday to Friday, December 1 to 15 9am - 5pm	Please donate new unwrapped toys to make the holiday season better for children.	All Newcomers are Welcomed	York Centre	Beverly Chung (905) 948-1671 bchung@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Computer Literacy Training for Beginners Every Monday, December 4 to 18 4 - 5pm	<i>A computer beginner class with Google as the focus, whether you're conducting web searches, managing emails, or creating documents. We will start from the basics and gradually guide you to master these tools, making you more confident in using Google and enhancing your digital skills.</i>	All Newcomers are welcomed Languages: Mandarin & Cantonese	In-person Program at York Centre *Hybrid Option Available	Abbas Fok (905) 948-1671 afok@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Cross-Cultural Milk Tea Workshop Every Wednesday, December 6, 13 & 20, 2023 and January 10, 2024 5:00-7:00pm	<i>Join us for an immersive workshop series where you'll delve into the world of milk tea crafting from around the world and learn the secrets behind creating your perfect cup of indulgence.</i> <ul style="list-style-type: none"> Interactive sessions led by tea experts Hands-on demonstrations and tasting Take home recipes and tips for crafting your own cup of milk tea. Bring your own mug/cup 	All Newcomers are Welcomed Language: Mandarin & English	In-person Program: at York Centre	Beverly Chung (905) 948-1671 bchung@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
English Conversation Circle Every Wednesday, December 6 to 27 3:00 - 4:00pm	<i>Improve your English conversation abilities centered around the autumn season in Canada. Join us for an engaging and interactive Conversational English Meet-Up! This is a fantastic opportunity to practice speaking English, improve your language skills, and meet new friends in a relaxed and friendly environment</i>	All Newcomers are Welcomed	Online Zoom	Abbas Fok (905) 948-1671 afok@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Tenant Rights in Ontario Thursday, December 7, 2023 10:30am - 12noon	<i>Webinar will cover: Residential Tenancy Act, Looking for place to rent and signing a rental agreement, Rule on rent deposit, rent increase and decrease, Tenant and Landlord responsibility, Maintenance and repair, Privacy protection, Move out notice and eviction, Legal remedies to resolve conflicts</i>	Newcomers & Citizens Languages: Cantonese	Online Zoom	Sandy Liu (905) 948-1671 sliu@tccsa.org WeChat:TCCSAISAP
Afterschool Recreation Delight Every Thursday, December 7 to 21 4:30pm - 6:00pm	<i>This program will provide a wide range of recreational activities, games, and creative play, participants have the opportunity to unwind, socialize, and develop valuable life skills in a safe and supportive environment.</i> * Hybrid option is available	Newcomer Children (Grade 1-8) Language: English, Mandarin & Cantonese	In-person Program at Aaniin Community Centre (Address: 5665 14th Ave. Markham ON L3S 3K5)	Beverly Chung (905) 948-1671 bchung@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Fun in Holiday Season Every Tuesday, December 12 & 19 10:00 - 11:30am	Join our virtual events in this Winter Holiday season to learn and experience culture through caroling and fun trivia games.	Newcomer Elderly Language: Mandarin	Online Zoom	Sisy Yao (905) 948-1671 syao@tccsa.org WeChat:TCCSAISAP
Ontario Education Info Series Friday, December 15, 2023, January 12 & 19, 2024 7:00 - 8:30pm	Topics covering High School, Post-secondary and Post-graduate. Welcome all new comers! Discover your next steps in Canada. All sessions include 40 minutes of information sharing on outlined topics and 40 minutes of Q&A to interact with the guest speaker. Guest speakers are from different popular industries with Canadian work experience.	All Newcomers are Welcomed	Online Zoom	Beverly Chung (905) 948-1671 bchung@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Hello Winter! Wednesday to Friday, December 20 to 22 10:30 - 11:30 am	<ul style="list-style-type: none"> Christmas traditions arts & crafts winter activities and lifestyle in Canada Get in the holiday spirit with our winter activities!	All Newcomers are Welcomed Language: Mandarin & English	In-person Program: at York Centre *Hybrid option available	Beverly Chung (905) 948-1671 bchung@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Leaders in Training (LIT) Wednesday to Friday, December 27 to 29 9:30am-3:30pm	<ul style="list-style-type: none"> Learn "What is leadership and its different traits" Play different indoor role playing games Practice public speaking & story telling Team building and problem solving activities 	Newcomer Youth Ages 9-14 are welcomed Language: English	In-person Program at York Centre	Mohammad Elyas Saleh (905) 948-1671 msaleh@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP



In-person Program at:
TCCSA York Centre
3636 Steeles Ave. E Unit 213A
Markham ON L3R1K9



Volunteer with us!
Scan the QR code to complete the online volunteer registration.

Funded by:

Financé par :



Immigration, Refugees and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada

多华会约克中心
2023年12月新移民活动

活动名称	活动简介	服务对象	参加方法	查询及报名
多華會节日玩具捐贈募集 12月1日至12月15日, 星期一至五 上午9点-下午5点	請捐贈新的未拆封玩具, 為有需要的兒童在節日能夠帶來無比的歡樂和溫馨, 讓他們感受到社區的支持和關愛。	诚邀新移民参加	本活动将于约克中心举行	钟小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: bchung@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
電腦入門 培訓 12月4日至18日, 逢星期一 下午4点30分-5点30分	以 Google 為重點的電腦入門課程, 無論您是進行網路搜尋、管理電子郵件還是創建文件。我們將從基礎開始, 逐漸帶您掌握這些工具, 讓您更自信地使用Google及提高您的數位技能。	诚邀所有新移民参加 语言: 普通话及粵語	本活动将于 约克中心举行 *可选线上参与	霍小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: afok@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
多元文化奶茶工作坊 2023年12月6日,13日,20日及2024年1月10日, 逢星期三 下午5点-7点	本次工作坊為您說明奶茶的製作過程, 揭開不同品種奶茶的秘密。您將可以親手製作奶茶, 與其他新移民分享歡樂的文化交流! • 多元文化學習 • 由專業人士授課 • 動手製作機會 • 與新移民一同交流 • 請帶上自己的杯子	诚邀所有新移民参加	本活动将于约克中心举行	钟小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: bchung@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
英語角 12月6日至27日, 逢星期三 下午3点-4点	以加拿大秋天為主題, 提升英語會話能力。一起參與這互動的英語交流聚會吧! 這是練習英文口語、提高語文能力和在輕鬆友好的環境中結識新朋友的絕佳機會!	诚邀所有新移民参加	使用Zoom在线参加	霍小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: afok@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
安省租客权益 2023年12月7日, 星期四 上午10点30分-12点	讲座内容: 安省住宅租赁法, 看房及签订租赁协议时应注意的事情, 押金, 租金, 加及减租的规则, 房客房东和责任, 维修和保养, 私隐保障, 搬迁通知及逼迁流程, 解决房东及租客冲突的法律途径	诚邀社会各界人士 参加 语言: 粵語	使用Zoom在线参加	刘小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: sliu@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
课后同乐会 12月7日至12月21日, 星期四 下午4点30分 -6点	本计划会进行不同类型的休闲活动、游戏和创意活动, 参加者可在安全和鼓励性的环境中放松、社交和发展重要的生活技能。	诚邀新移民兒童参加 (一年級至八年級) 语言: 英語, 粵語 及普通话	本活动将于Aaniin Community Centre 举行(地址: 5665 14th Ave. Markham ON L3S 3K5)	钟小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: bchung@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
歡樂在假日的季節 12月12日及19日, 星期二 上午10点-11点30分	在這個節日的季節參加我們的網上活動, 通過學唱聖誕歌曲和趣味問答遊戲內學習及體驗新的文化	新移民耆老 语言: 普通话	使用Zoom在线参加	姚小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: syao@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
安省教育 信息講座 2023年12月15日, 2024年1月12日及1月19日, 星期五 晚上7点-8点30分	主題包括高中教育、高等教育及學士後/專業/提升課程。歡迎所有新移民, 探索你在加拿大的下一步。所有講座均提供 40 分鐘的演講來涵蓋重要主題。接下來是 40 分鐘的小型問答小組與演講嘉賓互動。演講嘉賓來自不同的熱門行業, 具有本地經驗。	诚邀所有新移民参加	使用Zoom在线参加	钟小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: bchung@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
喜迎冬季! 2023年12月20至22日, 星期三至星期五 上午10点30分-11点30分	• 分享聖誕傳統 • 製作手工藝 • 瞭解加拿大冬季活動及生活品味 • 跟我們一起投入冬季, 享受假期!	诚邀所有新移民参加	本活动将于 约克中心举行 *可选线上参与	钟小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: bchung@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
領袖訓練 2023年12月27至29日, 星期三至星期五 上午9点30分-下午3点30分	• 了解「什麼是領導力及其不同特質」 • 玩不同的室內角色扮演遊戲 • 練習公開演講和說故事技巧 • 團隊建立和解難能力活動	歡迎9-14歲新移民青少年 參加	本活动将于约克中心举行	Mohammad先生 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: msaleh@tccsa.org 微信: TCCSAISAP

多华会约克中心



地址: 3636 Steeles Ave. E Unit 213A
Markham On L3R1K9



TCCSA.ON.CA



@TCCSA.ON.CA



@TCCSA.ONTARIO

参加多华会志愿者服务!
扫描二维码, 完成在线报名。

Funded by:



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Financé par :

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada